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Protokół Nr LIV/24 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 1 marca 2024 r. 

w godzinach: 1010 – 1254 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8), 

ul. Lubelska 18A 

 

Obecni na sesji: 

 

1. Anna Dobrzyńska 

2. Michał Domański 

3. Grzegorz Gdula 

4. Mariusz Kuchciak 

5. Anna Lipska 

6. Tomasz Łaskarzewski 

7. Mirosław Mika 

8. Dorota Misiarz 

9. Sylwia Oleszek 

10. Sławomir Sugier 

11. Ireneusz Szczuchniak 

12. Aleksander Woliński 

13. Michał Zając 

14. Damian Żmuda 

Nieobecni: 

1. Jagoda Włoch 

Zaproszeni goście:  

Wójt Gminy Lubartów – Pan Krzysztof Kopyść 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Jolanta Gryzio 

Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych – Pan Waldemar Kula  

 

Listy obecności w załączeniu. 

PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Otwieram LIV Sesję Rady 

Gminy Lubartów. 

Powitał zaproszonych i przybyłych gości. 
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PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Na dzisiejszej sesji 

stwierdzam, że mamy 14 Radnych, obecnie widzę 13, także mamy kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

/Radna Pani Anna Lipska poza salą obrad/. 

PUNKT 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Otrzymaliście Państwo ode 

mnie proponowany porządek obrad. Autopoprawka wprowadziłem punkt 17., 18., 

19., 20., 21. i 22. Punkty te były rozpatrywane już na komisjach. Przeczytam 

porządek obrad:    

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Gminy Lubartów. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu (do 31 040, 06 zł).  

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu (do 49 974,23 zł).  

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej.  

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024.  

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubartów 

(Łucka, Łucka-Kolonia).  

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubartów – etap 

I (Skrobów, Skrobów-Kolonia, Nowodwór).  

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu.  

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Lubartów na rok 2024.  

14. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie 

usług sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania wykonania usług sąsiedzkich oraz 
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szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

jak również trybu ich pobierania.  

15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Lubartów  na lata 2023-2030.  

16. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Osłonowego „Opieka na odległość 60+” na 2024 rok.  

17. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 

z tych obiektów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lubartów.  

18. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku.  

19. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej.  

20. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej (Nowodwór).  

21. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej (Łucka).  

22. Sprawozdanie z realizacji Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej w Gminie Lubartów w 2023 roku oraz potrzeby związane  

z realizacją zadań. 

23. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2023 rok.   

24. Wolne wnioski i zapytania.   

25. Zamknięcie Sesji.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku obrad, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12 Radnych 
 za – 12 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
/Radna Pani Anna Lipska oraz radny Pan Grzegorz Gdula poza salą obrad/. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

12 radnych, 12 osób było za. 

PUNKT 4. 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Gminy Lubartów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – I tu jest przyjęcie protokołu  
z XLVI oraz z XLVII Sesji Rady Gminy Lubartów. 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

/Radna Pani Anna Lipska oraz radny Pan Grzegorz Gdula poza salą obrad/. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, 12 głosów za. 

Przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z XLVII Sesji rady Gminy 

Lubartów.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/.   

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

/Radna Pani Anna Lipska oraz radny Pan Grzegorz Gdula poza salą obrad/. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Głosowało 12 radnych,  

12 głosów za. 

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Poproszę o przedstawienie 

sprawozdania Pana Wójta. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, tak skrótowo – trwa nadal budowa kanalizacji sanitarnej w Skrobowie. 

Dzisiaj też przy zmianach w budżecie chciałbym prosić Państwa o dokonanie zmiany 

i przesunięcie środków na to zadanie, ponieważ pomiędzy wykonaniem projektu  

a rzeczywistą realizacją minęło trochę czasu, a pojawiają się nowe budynki i chodzi  

o zamontowanie nowych studzienek. Oczywiście to wymaga dodatkowych środków.  

 Została podpisana umowa na budowę dwóch dróg – w Skrobowie  

i w Skrobowie-Kolonii. Ich kilometraż to prawie 3 km, kwota umowy to 10 500 000 zł. 

Dla porównania – wcześniej, kiedy chcieliśmy budować drogę w Łucce-Kolonii, 
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przypomnę, że za 1 km 3 m kwota była bardzo zbliżona. Umowa została podpisana  

i wkrótce powinny rozpocząć się prace.  

 Pamiętają również Państwo – był ogłoszony przetarg na zakup wyposażenia 

dla naszego Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w Skrobowie-Kolonii. 

Niestety do pierwszego przetargu nikt się nie zgłosił, został ogłoszony drugi, 

ponowiliśmy ten przetarg i dniem składania ofert jest 7 marca br. 

 Również ogłosiliśmy przetarg na zakup kruszywa – otwarcie ofert już powinno 

nastąpić. Składanie ofert było dzisiaj do godz. 10:00. Za 15 min. będziemy wiedzieli, 

kto będzie dostawcą kruszywa. Pogoda, jaką mamy, luty, jest 1 marca, a pogoda, jak 

w maju, dlatego kruszywo jest niezbędne do poprawy naszych dróg gruntowych.  

W międzyczasie z Panią Skarbnik podpisaliśmy umowę z Marszałkiem 

Województwa Lubelskiego dla naszych szkół, dla naszych dzieci. Dotacja z tej 

umowy opiewa na kwotę 2 700 000 zł, a cały projekt jest na kwotę 3 000 000 zł.  

Z tego projektu będą realizowane dodatkowe zajęcia dla naszych dzieci, 

doposażenie tych szkół i doskonalenie nauczycieli. Ten projekt będzie dzisiaj 

wprowadzony i będziemy mogli go realizować w najbliższym czasie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo Panu 

Wójtowi. Przechodzimy do rozpatrywania projektów uchwał.  

PUNKT 6. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu (do 31 040, 06 zł). 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Tu poproszę o omówienie 

Panią Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, pierwsza z uchwał – 

dotycząca udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu. 10 stycznia br. 

Zarząd Powiatu w Lubartowie wystąpił do nas o współfinansowanie zadania budowy 

chodnika przy drodze powiatowej na ul. Kopernika. Roboty są na odcinkach przed 

rondem bardzo zaawansowane. Wartość inwestycji wynikająca z tej uchwały,  

to 298 596,52 zł. Zarząd Dróg Powiatowych jest już po przetargach i wyłonieniu 

wykonawcy, także całkowita wartość inwestycji jest znana. Z tej kwoty wkład własny 

Powiatu to 62 080,11 zł i w projekcie uchwały, który został Państwu poddany pod 

głosowanie – z tego wkładu własnego 50% deklarujemy udział i pokrycie. Fragmenty 

chodnika, które znajdują się przy tej drodze powiatowej, ro oczywiście jest teren 

gminy Lubartów.  Sama treść uchwały: „Udziela się z budżetu Gminy Lubartów 

pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu z przeznaczeniem na realizację 

zadania „Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1539L na ul. Kopernika (gm. 

Lubartów”. To wynika art. 216 i 220 ustawy o finansach publicznych. Szczegóły tej 

pomocy określa podpisana umowa zawarta pomiędzy Zarządem Powiatu a Gminą 

Lubartów. Kwota pomocy nie może przekroczyć 31 040,06 zł.  
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Bardzo dziękuję. Wiem,  

że było to omawiane na Komisji Budżetowej. Ważna jest współpraca pomiędzy 

samorządami, bo taka współpraca zawsze buduje. Im lepsza współpraca, tym więcej 

wybudowanych dróg. Poproszę o opinię Pana Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja 
Budżetowa oczywiście pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Dziękuję 
bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Bardzo dziękuję. 
Przechodzimy do głosowania nad uchwałą. 
 
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu, proszę o podniesienie ręki  
i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, 14 osób było za.  

/Uchwała Nr LIV/375/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu została podjęta/.  

PUNKT 7. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu (do 49 974,23 zł).     

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – I poproszę również Panią 

Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, druga uchwała, 

również dotycząca inwestycji. Dlaczego są dwie uchwały? Etapy inwestycji i chodniki, 

które znajdują się po dwóch stronach, są przez Powiat – i we wniosku  

o dofinansowanie i w przetargu potraktowane, jako dwie oddzielne inwestycje, stąd 

tez dwa wnioski Zarządu Powiatu i dwie uchwały, i konsekwentnie dwie umowy  

z Powiatem Lubartowskim. To jest drugi etap tej inwestycji, również przebudowa 

chodnika przy drodze powiatowej na ul. Kopernika. Tutaj również częściowo Powiat 

uzyskał dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Tutaj ta inwestycja 

opiewa na kwotę 268 611,95 zł. Również wykonawca robót został wyłoniony, z czego 

wkład własny Powiatu to kwota 99 948,45 zł. I w uchwale, analogicznie, jak  
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w przypadku pierwszej uchwały – kwota dofinansowania jest na poziomie 50%,  

w kwocie 49 974,23 zł. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Bardzo dziękuję. Czy są 

pytania do projektu uchwały? Poproszę Panią Radną Dorotę Misiarz. 

Radna Pani Dorota Misiarz – Dziękuję, Panie Przewodniczący. Może nie tyle 

pytanie, co chciałabym Państwa poprosić i podziękować za to głosowanie, które było 

przed chwilą, dlatego, że obydwa projekty uchwał dotyczą chodnika, który przylega 

do miejscowości, którą reprezentuję i chcę Państwu powiedzieć, że w tej chwili jeden 

z tych chodników jest w stanie opłakanym, także bardzo cieszymy się, jako 

mieszkańcy Lisowa, i chcę wyrazić zadowolenie i podziękowanie wszystkim, którzy 

się przyczynili do przebudowy tego chodnika i powstania nowego odcinka. Chodnik 

jest w takim miejscu, gdzie korzystają ludzie, którzy przychodzą, jest wiele obiektów 

użyteczności publicznej – przedszkole, apteka, punkty usługowe, sąsiedztwo dwóch 

szkół – podstawowej i średniej, także korzystać z tego chodnika będą i mieszkańcy 

Lubartowa i Lisowa, i wszyscy, którzy w tamtych miejscach bywają i różne sprawy 

załatwiają, także inwestycja była bardzo potrzebna. I należy wyrazić podziękowanie  

i wdzięczność za to, że doczekała się realizacji. I dziękuje bardzo kolegom  

i koleżankom Radnym, dlatego że przychylają się do tej uchwały. Dziękuje bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Poproszę o opinię Pana 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja 
Budżetowa oczywiście pozytywnie zaopiniowała również ten projekt uchwały. 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Bardzo dziękuję. 
Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. 
 
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu, proszę o podniesienie ręki  
i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, 14 osób było za.  

/Uchwała Nr LIV/376/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu została podjęta/.  
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PUNKT 8. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 

PUNKT 9. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024.       

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Tutaj poproszę Panią 

Skarbnik o przedstawienie tych dwóch projektów uchwał. 

Skarbnik Gminy Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, zmiana uchwały 

budżetowej – od tego projektu zacznę, żeby potem przejść do wieloletniej prognozy 

finansowej.  

 Zacznę od Załącznika nr 1 i dochodów – tutaj sporo zmian. Łącznie dochody 

zwiększamy o kwotę 5 013 893,50 zł i wynika to z następujących pozycji: jeżeli 

chodzi o dochody własne, wprowadzamy, o czym powiem przy wydatkach i WPF – 

dwa projekty unijne z nowego rozdania, z nowej perspektywy 2021-2027. Są to 

projekty „miękkie”. Podobnie, jak każdy samorząd w Polsce, dostaliśmy również jako 

Gmina Lubartów środki z ministerstwa dotyczące cyberbezpieczeństwa  

w samorządzie pod nazwą „Wzmocnienie cyberbezpieczeństwa w Urzędzie Gminy 

Lubartów”. Są to środki z przeznaczeniem na realizację projektu w okresie lat 2024-

2025 na zakup sprzętu, licencji i szkoleń, przeprowadzenia audytu, związanych  

z cyberbezpieczeństwem w Urzędzie Gminy. Jest to projekt bez wkładu własnego  

i zawiera zarówno środki europejskie, jak i środki budżetu państwa i dlatego  

w dochodach, w Załączniku nr 1 przyjmujemy dochody, z których będą pokryte 

wydatki roku 2024 – jest to kwota 72 078 zł. Kolejna pozycja to Różne rozliczenia  

i zmiana subwencji ogólnej z budżetu państwa – tutaj dwie zmiany pozycji 

subwencyjnych. Po pierwsze – subwencja oświatowa. Dostaliśmy zwiększenie 

subwencji oświatowej w kwocie 2 282 000 zł z przeznaczeniem na podwyżki 

nauczycieli z wyrównaniem od 1 stycznia 2024. W tym roku pojawiła się również po 

raz pierwszy subwencja rozwojowa – w tym roku jest to kwota 665 723 zł. Kolejne 

zmiany w Dziale Oświata i wychowanie, to projekt, o którym wspominał Pan Wójt. 

Projekt oświatowy „Szkoła lepszych szans” również z nowej perspektywy 2021-2027. 

Na ten projekt podpisaliśmy już umowę i czekamy na wprowadzenie w budżecie tak, 

aby szkoły i Szkolny Zespół Administracyjny Szkół mógł przystąpić do realizacji tego 

projektu, ogłaszania przetargów i dokonywania innych wydatków niezbędnych do 

realizacji tego projektu. Projekt jest trzyletni: 2024-2026. Projekt skierowany do 

uczniów naszych szkół – sześciu szkół gminy Lubartów z przeznaczeniem na zajęcia 

edukacyjne, pozalekcyjne dla dzieci, szkolenia dla nauczycieli i wyposażenie 

pracowni i szkół w pomoce dydaktyczne, a także zmodernizowanie niektórych szkół, 

mających na celu likwidację przeszkód architektonicznych, dostosowanie tych szkół 

do uczniów posiadających orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego. Na rok 

2024 zostały zaplanowane dochody w kwocie 1 489 443,94 zł. Kolejne zmiany są  
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w Dziale Pomoc społeczna – tutaj środki z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na 

zasiłki okresowe i pomoc w zakresie dożywiania – kwota 3 394,42 zł. Kolejny Dział – 

Rodzina i środki również z Urzędu Wojewódzkiego z Funduszu Pomocy dla obywateli 

Ukrainy – kwota 3 000 zł na wypłatę świadczeń rodzinnych. W dochodach 

majątkowych kwota 411 449,39 zł – są to dochody związane właśnie z realizacją 

projektu oświatowego z przeznaczeniem na modernizację niektórych budynków 

szkolnych. Jeżeli chodzi o zadania zlecone – tutaj kilka pozycji, m.in. w Administracji 

publicznej zostały zaktualizowane dotacje na zadania zlecone i została zwiększona  

o kwotę 14 567 zł dotacja na sprawy obywatelskie i pozostałe, środki z Funduszu 

pomocy na nadanie numerów PESEL – 23,75 zł, dotacja decyzją Komisarza 

Wyborczego w Lublinie na organizacje przeprowadzenia wyborów samorządowych  

w dniu 7 kwietnia br. – 71 454 zł oraz w Dziale Pozostałe zadania w zakresie polityki 

społecznej – środki na wypłatę świadczeń oraz kosztów obsługi dla obywateli Ukrainy 

świadczeń jednorazowych 300 zł – łącznie 612 zł. Z tytułu wymienionych przeze 

mnie pozycji, dochody wzrastają o kwotę 5 013 893,50 zł.  

 Jeżeli chodzi o wydatki i Załącznik nr 2 oraz uszczegóławiające go Załączniki 

nr 3, nr 4 i nr 5 – zmiany dotyczą następujących pozycji: jeżeli chodzi o Załącznik  

nr 3 i dotacje udzielane z budżetu gminy w roku 2024, zmiany są cztery. Wiersz  

nr 4 i nr 5 dotyczy dotacji dla Powiatu Lubartowskiego i tych dwóch uchwał, które 

przed chwilą Państwo przegłosowaliście. Wiersz nr 6 dotyczy realizacji zadania, 

którego się nie udało zrealizować przez instytucję kultury ze względu na warunki 

atmosferyczne w grudniu i wymiany pokrycia dachowego na budynku świetlicy  

w Skrobowie-Kolonii – kwota 47 000 zł oraz wiersz nr 14 – wprowadzamy dotację 

celową inwestycyjną dla OSP i jest to dotacja z przeznaczeniem na dokumentację  

w związku z przyznanymi środkami za najlepszą frekwencję z ostatnich wyborów do 

Sejmu i Senatu przez gminę Lubartów w powiecie lubartowskim i środki przyznane  

w ramach programu „Bitwa o remizy” – są to środki przeznaczone dla OSP  

w Brzezinach na dokumentację w związku z planowaną termomodernizacją tego 

budynku.  

 Załącznik nr 4 – wydatki inwestycyjne, tu zmiany są dwie. Pierwsza dotyczy 

dokumentacji technicznej dalszej rozbudowy kanalizacji na terenie gminy Lubartów – 

kwota 60 000 zł oraz odszkodowania za działki przejęte pod drogi gminne na 

podstawie wydanych decyzji ZRID oraz zakup nieruchomości gruntowych – kwota 

338 408,71 zł. 

 Załącznik nr 5 – programy finansowane z budżetu Unii Europejskiej.  

To, o czym wspomniałam – wprowadzamy dwa nowe projekty z nowej perspektywy – 

jeden dotyczący wzmocnienia cyberbezpieczeństwa i drugi projekt „Szkoła lepszych 

szans” to projekt oświatowy, wieloletni. Kwoty są wyodrębnione w poszczególnych 

kolumnach i są zgodne z Załącznikiem nr 2 oraz wieloletnią prognozą finansową.  

 Jeżeli chodzi o zmiany, o które prosiłabym o wprowadzenie do uchwały 

budżetowej, a które wynikły w międzyczasie. 23 lutego br., już po zmianie budżetu 
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Pan Wójt wydał zarządzenie w związku z koniecznością wprowadzenia środków  

z Funduszu Pomocy dla obywateli Ukrainy na zadania oświatowe oraz zmiany, które 

zostały wczoraj wprowadzone na Komisji Budżetu, dotyczące wniosków kierowników 

jednostek organizacyjnych. Pierwszy wniosek dotyczy dyrektora Szkoły Podstawowej 

w Łucce na kwotę 35 000 zł na uzupełnienie planu wydatków bieżących i w związku  

z tym, że trwają prace odbiorowe inwestycji zrealizowanej w roku ubiegłym, 

dotyczącej modernizacji oddziału przedszkolnego, straż jako organ odbierający  

i zatwierdzający dopuszczenie budynku do użytkowania, wymieniło wśród 

konieczności zakupu montażu przede wszystkim nowego wyłącznika 

przeciwpożarowego, który kosztuje 30 000 zł, stąd wniosek dyrektora. Jak 

zadeklarowałam wczoraj na Komisji, te środki zostaną w ramach budżetu bez jego 

zwiększania, przesunięte z innych wydatków bieżących na Oświatę. Wniosek Szkoły 

Podstawowej w Annoborze, dotyczący konieczności wykonania dokumentacji 

technicznej w związku z przystąpieniem do projektu unijnego – będą tam trwały 

prace architektoniczne w związku z dostosowaniem tego budynku, stąd konieczność 

wykonania dokumentacji technicznej na ok. 29 000 zł. I to, o czym wspominał  

w sprawozdaniu za okres między sesjami, Pan Wójt – konieczność w wysokości 

60 000 zł zwiększenia wydatków na budowę kanalizacji w związku z dodatkowymi 

robotami i wykonaniem dodatkowych studzienek, stąd też moja propozycja, żeby  

w Załączniku nr 4 zmniejszyć kwotę na odszkodowania, a uzupełnić wydatki 

majątkowe w związku z wnioskami między innymi kierowników jednostek 

oświatowych tak, aby nie zmieniać deficytu budżetowego na rok 2024.  

 Jeżeli chodzi o treść uchwały, to nie będę tego już przytaczać, ponieważ kwoty 

zostały przeze mnie szczegółowo wymienione.  

 Natomiast, jeżeli chodzi i wieloletnią prognozę finansową, tutaj koniecznością 

zmiany tej uchwały, był Załącznik nr 2 . Jak Państwo wiecie, każdy projekt wieloletni 

wymaga wprowadzenia go do wykazu przedsięwzięć i określenia limitu wydatków dla 

poszczególnych lat, aż do roku 2026 tak, aby jednostka realizująca mogła zaciągać 

zobowiązania do wysokości limitu zobowiązań. Dotyczy to tych dwóch projektów 

„miękkich”, które zostały wprowadzone w roku 2024 – jeden dotyczący 

cyberbezpieczeństwa i drugi dotyczący projektu oświatowego. Jeszcze jedna tutaj 

zmiana w związku z tym, o czym mówił Pan Wójt – z podpisaniem umowy na 

wykonanie dróg gminnych w Skrobowie i Skrobowie-Kolonii. W ostatnim wierszu 

został zmieniony limit zobowiązań skorygowany właśnie o kwotę wynikającą  

z podpisanej umowy. Poszczególne dochody i wydatki określone w WPF muszą być 

spójne, stąd też te kwoty są zgodne. Jesteśmy już po zakończeniu roku 2023, stąd 

też wprowadzono wykonanie budżetu do wieloletniej prognozy finansowej roku 2023 

w zakresie dochodów, wydatków, przychodów, danych uzupełniających oraz 

zaktualizowano prognozę kwoty długu do roku 2039. Sama treść uchwały jest bardzo 

krótka – jest to pierwsza zmiana wieloletniej prognozy finansowej od momentu 

podjęcia uchwały w dniu 15 grudnia 2023 r. Załącznik nr 1 i nr 2 otrzymują 
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brzemienia określone w tych załącznikach, oczywiście po wprowadzeniu tych 

modyfikacji, o których wspominałam wcześniej. Dziękuję bardzo.                                                                

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Bardzo serdecznie dziękuję 
Pani Skarbnik. Jeśli są jakieś pytania, otwieram dyskusję. Nie widzę. Poproszę Pana 
Przewodniczącego o opinię do dwóch uchwał.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja 
Budżetowa obydwa projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Przechodzimy do 
głosowania nad projektem uchwały zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, 14 głosów było za. 

/Uchwała Nr LIV/377/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej została podjęta/.  

Przewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Sławomir Sugier – Przechodzimy do 

głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2024, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała Nr LIV/378/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 została podjęta/.  
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PUNKT 10. 
Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubartów 
(Łucka, Łucka-Kolonia).  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Tutaj poproszę  
o przedstawienie projektu uchwały Pana Wójta.   
 
Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść omówił projekt uchwały zgodnie  
z załącznikiem graficznym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Są jakieś pytania?  
 
Sołtys Sołectwa Łucka Pan Mieczysław Chlebiej – Chciałem podziękować,  
bo w końcu doczekaliśmy się tego przekształcenia i tych dróg, bo to trwa parę lat. 
Dziękuję w imieniu mieszkańców za pozytywne rozpatrzenie tej uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję i proszę  
o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja 
Budżetowa również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Przechodzimy do 
głosowania.  
     
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Głosowało 14 radnych,  

14 głosów za.  

/Uchwała LIV/379/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Lubartów została podjęta/. 
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PUNKT 11.  
Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lubartów  
– etap I (Skrobów, Skrobów-Kolonia, Nowodwór). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Proszę o przedstawienie 

również Pana Wójta. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść omówił projekt uchwały zgodnie  
z załącznikiem graficznym. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są jakieś 

pytania?  

Radna Pani Dorota Misiarz – Szanowni Państwom, ja nie tyle, że mam pytanie do 

tego projektu uchwały i zmian dotyczących Skrobowa, bo były wczoraj omawiane, są 

potrzebne i konieczne, i mieszkańcy czekają na ich uchwalenie, ale chciałam zapytać 

Pana Wójta, dlaczego moja miejscowość Lisów – nie jest jeszcze przygotowany plan 

i nie możemy uchwalić zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, który był ujęty w etapie do przystąpienia do zmian wśród wielu 

innych miejscowości? Dotyczy to zmian, wydłużenia pasa zabudowy do 150 m,  

bo o to pytają mieszkańcy i jest to oczekiwane.  

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Odpowiadając Pani Radnej na 

pytanie, sytuacja w miejscowości Lisów i powody tego wydłużenia, że nie dzisiaj,  

a później. Zmiany, o których mówiliśmy w Łucce i w Łucce-Kolonii były złożone dwie 

uwagi. Jedna została uwzględniona, ale nieznacząca, druga nie. Dla miejscowości 

Skrobów, Skrobów-Kolonia i Nowodwór takich uwag nie było. Natomiast w Lisowie 

tych uwag jest ponad 20 i głównie dotyczą możliwości zmniejszenia działki z 18 arów 

do 8 arów. W związku z tymi uwagami, idziemy z kierunkiem mieszkańców  

i ponownie przystąpiliśmy do uzgodnienia i procedura związana z wyłożeniem się 

wydłuża.      

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję za wyjaśnienia. 

Poproszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Ja również od 
mieszkańców Skrobowa i Nowodworu chciałbym podziękować, bo takie 
przekształcenie podnosi wartość tych działek. Młodzi mieszkańcy czekali na to, żeby 
się budować. Przechodząc do opinii, Komisja Budżetowa również pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Przechodzimy do 
głosowania.  
     
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lubartów – etap I, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   
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/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

14 radnych, 14 było za.  

/Uchwała LIV/380/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Lubartów została podjęta/. 

PUNKT 12. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Poproszę Pana Wójta. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Panie Przewodniczący, Szanowni 
Państwo, projekt uchwały dotyczy zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  
w miejscowości Chlewiska. Przypomnę, że w ubiegłym roku zakończyliśmy etap 
inwestycyjny na tych drogach, drogi są obecnie wykonane, zaasfaltowane, myślę, że 
mieszkańcy się cieszą. Projektowanie tych dróg było w formie ZRID i otrzymaliśmy 
na nie dofinansowanie od Wojewody Lubelskiego, a warunkiem dofinansowania są 
drogi publiczne i dzisiaj te drogi się takimi staną, żebyśmy mogli to wykazać. 
Dziękuję.    
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo. Poproszę 

o opinię Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.   

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zaliczenia drogi 
do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, proszę o podniesienie 
ręki i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

14 radnych, 14 głosów za.  

/Uchwała LIV/381/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu Lubartów została 

podjęta/. 

PUNKT 13. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Lubartów na rok 2024.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Proszę Pana Wójta. 

 
Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść przedstawił Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Lubartów na rok 2024 zgodnie z załącznikiem do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Jeśli są pytania do 

projektu uchwały, to poproszę. Nie ma, więc poproszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej Pana Mirosława Mikę o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Szanowni 

Państwo, Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projektu Dziękuję.     

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej.  

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Lubartów na rok 2024, proszę o podniesienie ręki  
i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała LIV/382/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Lubartów na rok 2024 została podjęta/. 
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PUNKT 14. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie 

usług sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania wykonania usług sąsiedzkich oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

jak również trybu ich pobierania. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Poproszę Panią Kierownik 

GOPS Panią Jolantę Gryzio. 

Kierownik GOPS Pani Jolanta Gryzio – Szanowni Państwo, w związku ze zmianą 

przepisów ustawy o pomocy społecznej, która weszła w życie w listopadzie ubiegłego 

roku i możliwością realizowania przez Gminę usług opiekuńczych w ramach tzw. 

usług sąsiedzkich, otrzymali Państwo propozycję uchwały, która jest 

uszczegółowieniem zapisów dotyczących usług opiekuńczych i specjalistycznych 

usług opiekuńczych w naszej gminie. Po to, żeby Gmina mogła realizować ten 

charakter usług, niezbędne jest określenie w uchwale szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie usług 

sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, wymiaru, zakresu  

i sposobu rozliczania wykonania usług sąsiedzkich. W tej uchwale zostały 

doprecyzowane kwestie dotyczące właśnie tych usług sąsiedzkich. Usługi sąsiedzkie 

jest to świadczenie o charakterze pomocy społecznej i jest to usługa opiekuńcza, ale 

realizowana w formie tzw. usług sąsiedzkich, polegających na zapewnieniu 

potrzebującym – starszym, niepełnosprawnym i chorym mieszkańcom podstawowych 

usług z zakresu opieki, z zakresu podstawowych czynności higienicznych, zrobienie 

zakupów, czy tez zapewnienia kontaktów z otoczeniem. Usługi sąsiedzkie będą 

mogły być realizowane przez osoby z najbliższego otoczenia – które ukończyły 18. 

rok życia, nie należą do rodziny, nie zamieszkują wspólnie z taką osobą, zamieszkują 

w najbliższej okolicy osoby, która jednocześnie wymaga tego wsparcia, odbyły 

szkolenie z zakresu pierwszej pomocy – to szkolenie jest zadaniem gminy i zostały 

zaakceptowane przez realizatora usług i przez osobę, której te usługi mają być 

świadczone. Pozostałe usługi, które zostały w uchwale wymienione, pozostają bez 

zmian. To samo dotyczy odpłatności i kryteriów do zwolnienia. Zapisy mówią,  

że w zależności od dochodu, ta odpłatność jest zaliczana. Jeżeli osoba spełnia 

kryterium dochodowe, tej odpłatności nie ponosi, natomiast jeżeli te kwoty 

przekraczają odpowiednio procentowo odpłatność, to w takiej procentowej 

odpłatności są zobowiązane ponosić koszty opieki – zarówno osoby, które wymagają 

opieki, jak i osoby zobowiązane, czyli jeżeli opieka jest świadczona dla osób, które 

pozostają w rodzinie, to również wstępni i zstępni mają obowiązek 

współuczestniczenia w takich kosztach, jeżeli nie mogą zapewnić opieki, mają 

obowiązek współfinansowania opieki organizowanej przez gminę. Całkowite 
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zwolnienie od ponoszenia takich opłat może nastąpić, jeżeli wszystkie inne wydatki 

rodziny przekraczają 50% dochodu osoby bądź rodziny, natomiast częściowe, jeżeli 

przekraczają 30% takich wydatków. Usługi sąsiedzkie są nowym zadaniem,  

które w roku 2024 mogą być dofinansowane z Korpusu Wsparcia Seniorów. Taki 

wniosek nasza Gmina już złożyła i wiem, że 15 lutego wnioski zostały przekazane do 

ministerstwa i czekamy na rozpatrzenie i jeżeli znajda się osoby, które będą chciały 

taka usługę świadczyć, to będziemy to zadanie realizować. Nadmienię jeszcze, że 

sam charakter usług sąsiedzkich i potrzeba realizacji wynikała właśnie z tego, że 

brakuje na terenie całego kraju i na terenie naszej gminy, osób, które chciałyby 

świadczyć tego typu usługi.           

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są jakieś 
pytania? Nie widzę. Poproszę o opinię Przewodniczącą Komisji Oświatowej. 
 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Dorota 
Misiarz – Komisja Oświatowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze 
w formie usług sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania wykonania usług sąsiedzkich oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 
jak również trybu ich pobierania, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Głosowało  

14 radnych i wszyscy byli za.  

/Uchwała LIV/383/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi 

opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, wymiaru, zakresu i sposobu rozliczania wykonania usług sąsiedzkich 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania została podjęta/. 

PUNKT 15. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Lubartów  na lata 2023-2030. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – I tu też poproszę Panią 

Kierownik, Panią Jolantę Gryzio. 

Kierownik GOPS Pani Jolanta Gryzio –  Szanowni Państwo, dokument bardzo 

obszerny i dotykający wszystkich sfer problemów społecznych. Opracowanie 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych jest obowiązkowym dokumentem 

dla gminy. Przepisy ustawy o pomocy społecznej jasno określają, co taka strategia 

powinna zawierać i zgodnie z przepisami, proponowana w tej chwili strategia zawiera 

te elementy.     

 

Kierownik GOPS Pani Jolanta Gryzio przedstawiła projektu uchwały w sprawie 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Lubartów  na lata 2023-

2030 zgodnie z załącznikiem do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są jakieś 
pytania? Nie widzę. Poproszę o opinię Przewodniczącą Komisji Oświatowej. 
 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Dorota 
Misiarz – Komisja Oświatowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Lubartów  na lata 2023-2030, 
proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Na sali znajduje 

się 14 radnych i wszyscy byli za.  

/Uchwała LIV/384/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Lubartów  na lata 2023-

2030 została podjęta/.  

PUNKT 16. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Osłonowego „Opieka na odległość 60+” na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – I tu też poproszę Panią 

Kierownik, Panią Jolantę Gryzio. 

Kierownik GOPS Pani Jolanta Gryzio –  Szanowni Państwo, tutaj powiem krótko – 

Państwo znają ten program, ponieważ jest to kontynuacja Programu „Korpus 

Wsparcia Seniorów” i w ramach rządowego programu na kolejny rok, program 
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przyjmujemy po to, żeby wspomóc naszych mieszkańców w finansowaniu 

abonamentu opaski do teleopieki. W ramach projektu i w ramach „Korpusu Wsparcia 

Seniorów” łącznie zakupiliśmy 32 opaski, które stale krążą wśród mieszkańców 

naszej gminy. W ramach projektu mieliśmy dofinansowany w 100% abonament, 

natomiast w ramach „Korpusu Wsparcia Seniorów” częściowo, w takiej kwocie,  

w jakiej wsparło nas ministerstwo. Teraz też mamy możliwość i złożyliśmy wniosek  

o dofinansowanie z budżetu państwa, teleopieki, jednak możemy dofinansować te 

12, które mamy zakupione z „Korpusu”. Mój wniosek jest taki, żeby w tym roku też 

sfinansować przynajmniej abonament – to jest 40 zł miesięcznie i myślę, że to nie 

będzie duży wydatek dla gminy, nie będzie przekraczał 10 000 zł w skali roku. 

Chcemy rozpropagować teleopiekę. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są jakieś 
pytania? Nie widzę. Poproszę o opinię Przewodniczącą Komisji Oświatowej. 
 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Dorota 
Misiarz – Komisja Oświatowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Osłonowego „Opieka na odległość 60+” na 2024 rok, 
proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Na sali znajduje 

się 14 radnych i wszyscy byli za.  

/Uchwała LIV/385/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Osłonowego „Opieka na odległość 60+” na 2024 ro 

została podjęta/.  

PUNKT 17. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania  

z tych obiektów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Proszę Pana Wójta. 

 
Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Jak doskonale Państwo wiedzą, 
budujemy drogi, więc zmieniają się lokalizacje przystanków komunikacyjnych, zatem 
taki projekt Państwu przedstawiam.   
 



20 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję serdecznie  

i proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Mirosława Mikę  

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projektu Dziękuję.     

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lubartów. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania  
z tych obiektów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lubartów, 
proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała LIV/386/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Lubartów została 

podjęta/. 

PUNKT 18. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Tutaj proszę  

o przedstawienie projektu uchwały Panią Skarbnik. 

 
Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, wzorem 
lat ubiegłych, propozycja Pana Wójta jest, aby w roku 2025 nie wyodrębniać 
funduszu sołeckiego w budżecie gminy. Celem tej uchwały jest, aby nie rozdrabniać 
wydatków. Zgodnie z ustaleniami, połowę kwoty przeznaczonej w roku ubiegłym, tym 
i zapewne w przyszłym – przeznaczona jest i będzie na kruszywo. Już wiemy, że na 
kruszywo wpłynęło w tym roku 9 ofert, a najmniejsza mieści się w kwocie na dostawę 
tego kruszywa przeznaczonej. Fundusz sołecki to były zadania, które dotyczyły 
dokładania się do większych inwestycji,  projektami technicznymi krótkich odcinków 
dróg, czy oświetlenia, czy modernizacji świetlic. Proszę, aby Państwo wypowiedzieli 
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się w tej sprawie i podjęli uchwałę za albo przeciw.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Jeśli są pytania, 
wnioski. 
 
Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Szanowni Państwo, wczoraj 
odbywały się komisje, dosyć burzliwe na temat remontów naszych dróg. Na 
kruszywo mamy przeznaczone 300 000 zł. Przypomnę, że kiedy funkcjonował 
fundusz sołecki, kwota przeznaczona na kruszywo – to kwota 80 000 zł. 
 
Radna Pani Dorota Misiarz – Chciałabym zapytać w interesie mojej miejscowości. 
Różnie były wydatkowane środki z funduszu sołeckiego i chciałbym zadać pytanie, 
po konsultacji z moimi mieszkańcami, czy będzie szansa w tym roku na 
wyremontowanie placu zabaw, który jest w tej chwili w opłakanym stanie? Od tego 
jest uzależnione, jak oddam głos. 
 
Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Rozumiemy i mamy to na 
uwadze. Jestem w stałym kontakcie z panią dyrektor instytucji kultury i pani dyrektor 
ma fajny pomysł na ten plac zabaw. Ostatnie place zabaw – w Annoborze, 
Chlewiskach, Wólce Rokickiej-Kolonii były zrealizowane ze środków zewnętrznych. 
Mam taką nadzieję, że dostaniemy pieniądze za najwyższą frekwencję za wybory  
w powiecie. Miały być tam też środki dla kół gospodyń wiejskich i środki na budżet 
obywatelski, więc i obiekty małej architektury.  
 
Radny Pan Michał Domański – To wszystko ładnie brzmi – świetlice, strażacy, koła 
gospodyń wiejskich, ale nie powinno być to dla wybranych osób. Wspomnę też, że  
w okresie funkcjonowania funduszu sołeckiego na kruszywo było przeznaczonych 
80 000 zł, tylko że wartość  tego tłucznia przez lata tez wzrosła, więc jest to dzisiaj 
porównywalna ilość. 
 
Radna Pani Anna Dobrzyńska – Panie Wójcie, Pani Skarbnik, padła taka 
informacja, że koła gospodyń dostaną dość duże środki i jeśli koło gospodyń 
wiejskich ma siedzibę np. w Baranówce – czy coś z tych środków można 
przeznaczyć na wyposażenie świetlicy wiejskiej? Bo mówimy o dużych pieniądzach, 
tylko na co mogą być wydatkowane? Te świetlice są wykorzystywane przez 
seniorów, przez koła gospodyń i zwracają się do mnie mieszkańcy, którzy chcą 
wynająć obiekt na komunię. Prosiłabym odpowiedź na to pytanie, bo zwykły człowiek 
też jest ważny. W kole gospodyń działa wiele osób, a my jako mieszkańcy też 
chcemy skorzystać. 
    
Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Szanowna Pani Radna, 

odnośnie pytania – mam sygnały, że takie będą planowane wydatki. Środki kołom 

gospodyń wiejskich będzie wypłacała ARiMR, także ani ja, ani Wójt, ani Radni nie 

możemy ingerować w to. Podejrzewam, że jest jakiś katalog wydatków, na co mogą 

przeznaczyć, ale my, jako Gmina nie możemy ingerować. Odnośnie wynajmów – 

problem będzie zawsze, był problem, kiedy realizowany był projekt przez GOPS. 

Musimy określić priorytety, bo jeżeli jest realizacja projektu, to nie wynajmujemy,  

a jeżeli jest wynajem i ktoś innych też chce wynająć, to działa zasada pierwszeństwa. 

Tutaj nie ustalamy żadnych zasad, że komuś nie pozwalamy na wynajem.  
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Radny Pan Michał Zając – odnośnie funduszu sołeckiego, to ja byłbym za tym, żeby 

on został. Na chwilę obecną, mając fundusz, możemy coś sobie zaplanować.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Kończę już debatę  

Poproszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Mirosława Mikę  

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Szanowni 

Państwo, Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projektu Dziękuję.     

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej.  

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie niewyrażenia 
zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku, proszę  
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 6 
 przeciw – 4 
 wstrzymujących się – 4 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, 6 osób było za, 4 osoby przeciw, 4 osoby się wstrzymały. Projekt 

uchwały przeszedł.  

/Uchwała LIV/387/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku została 

podjęta/. 

PUNKT 19. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Proszę o przedstawienie 

Pana Wójta. 

 
Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Panie Przewodniczący, Szanowni 
Radni, mamy taki obiekt – niby gminny, ale niegminny, bo został wybudowany na 
prywatnej działce, bez prawa do gruntu. Mieszkańcom jest on potrzebny na różne 
okoliczności, bo nie ma gdzie nawet zrobić zebrania wiejskiego. Prośba do Państwa 
o zgodę na zakup tego budynku. Jest teraz szansa na uregulowanie tego stanu.  
 
Radna Pani Anna Lipska zapytała o szacunkową wartość omawianej 
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nieruchomości.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję i proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Mirosława Mikę  

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Szanowni 

Państwo, Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projektu Dziękuję.     

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej.  

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej, proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała LIV/388/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej zabudowanej została podjęta/. 

PUNKT 20. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej (Nowodwór). 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Proszę Pana Wójta. 

 
Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Szanowni Państwo, odpowiadając 
na pytanie Radnej Anny Lipskiej, nieruchomość w Woli Mieczysławskiej to jest  
8 arów, a tu mamy nieruchomość zlokalizowaną przy cmentarzu komunalnym i to jest 
Nowodwór (byłe miasto Lubartów) o powierzchni 9 arów i wartość tych obu 
nieruchomości będzie zbliżona, więc proponuje Państwu, żebyśmy zbyli tę 
nieruchomość.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję serdecznie  

i proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Mirosława Mikę  

o przedstawienie opinii. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Szanowni 

Państwo, Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projektu Dziękuję.     

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej.  

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości gruntowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 12 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 2 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, 12 było za przy dwóch głosach wstrzymujących się.   

/Uchwała LIV/389/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej została podjęta/. 

PUNKT 21. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej (Łucka). 

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Panie Przewodniczący, Szanowni 
Radni, działka jest zlokalizowana w tym terenie, o którym wspominałem przy 
uchwaleniu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Łucce  
i Łucce-Kolonii. Mamy już praktycznie wykupione grunty pod drogę, która będzie tam 
przebiegała, mamy tam dróżki, które są nam zbędne, a są to tereny budowlane, więc 
mogą służyć mieszkańcom, jako poszerzenie istniejących terenów zabudowy.     
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są pytania? 

Nie widzę, zatem proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej Pana Mirosława 

Mikę o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Pan Mirosław Mika – Szanowni 

Państwo, Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projektu Dziękuję.     

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej. 
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Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości gruntowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku.   
 
/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 
 za – 14 
 przeciw – 0 
 wstrzymujących się – 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, głosowało  

14 radnych, wszyscy byli za.  

/Uchwała LIV/390/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 1 marca 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej została podjęta/. 

PUNKT 22. 

Sprawozdanie z realizacji Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej w Gminie Lubartów w 2023 roku oraz potrzeby związane z realizacją 

zadań. 

Kierownik GOPS Pani Jolanta Gryzio przedstawiła Sprawozdanie z realizacji 

Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej w Gminie Lubartów w 

2023 roku oraz potrzeby związane z realizacją zadań zgodnie z załącznikiem do 

protokołu.   

PUNKT 23. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2023 rok.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Mariusz Kuchciak przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2023 rok zgodnie z załącznikiem 

do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są jakieś 

pytania do sprawozdania? Nie widzę.  

PUNKT 24. 

Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Ja, na samym początku 

nadmienię, iż planują na 22 marca br. sesję. Obiecałem to Obywatelskiej Inicjatywie 

Uchwałodawczej, bo wpłynęła taka uchwała. Kiedy członkowie tej inicjatywy 

uzupełnią techniczne braki w uchwale, zostanie sesja zwołana na 22 marca br., 

wcześniej odbędzie się Komisja Budżetowa. Państwo pewnie domyślacie, się,  

w jakim celu. To chciałem ogłosić. Teraz inicjatywę przekazuję Państwu. 

Sołtys Sołectwa Wola Mieczysławska Pani Kamila Ochalska – Chciałabym 

bardzo podziękować w imieniu mieszkańców, że udało się sprawę ze świetlicą 
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załatwić i bardzo dziękuję osobom, które były zaangażowane w rozmowy  

z właścicielami działki, Wójtowi i naszemu Radnemu. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, Pani Sołtys  

i poproszę teraz Pana Radnego Mariusza Kuchciaka. 

Radny Pan Mariusz Kuchciak – Dziękuję. Jeszcze się zwrócę do Pani Skarbnik 

odnośnie placów zabaw. Jeżeli są to mniejsze place zabaw, jak to jest w Woli 

Lisowskiej, czy Mieczysławce – czy też można złożyć wnioski o remont tych placów 

zabaw? Były one robione z tego starego funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Odpowiedzi później, dobrze. 

Poproszę Panią Wiceprzewodniczącą Annę Lipską. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lubartów Pani Anna Lipska – Szanowni 

Radni, Panie Wójcie, mam prośbę – to jest temat na gorąco, bo dzisiaj do Urzędu 

Gminy zgłosili się mieszkańcy mojej miejscowości z takim problemem, że wdarła się 

na ich posesję woda i musieli prosić o wypompowanie straż pożarną. Został zalany 

budynek gospodarczy, w którym przebywają zwierzęta. Prośba – co możemy w tej 

sprawie zrobić? Rów, który tam przebiegam, jest niedrożny, a ponadto bobry 

zbudowały sobie tam budowle i teraz nie wiemy, w którą stronę mamy się poruszać. 

Mieszkańcy zasugerowali, że jest tam niedrożny przepływ. Czy nasz zakład 

komunalny mógłby zainterweniować? Że udrożnienie tego przepustu tez by może 

spowodowało, że ten przepływ wody byłby lepszy? 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Proszę Pana Radnego 

Tomasza Łaskarzewskiego. 

Radny Pan Tomasz Łaskarzewski – Szanowni Państwo, tutaj dostałem cichy zarzut 

od Pana Radnego Miki, że Nowodwór potrzebuje najwięcej tłucznia na drogi. 

Oczywiście, kiedy był fundusz sołecki, Nowodwór zawsze miał najwięcej tłucznia  

i większość funduszu sołeckiego była przekazywana na zakup tłucznia, także nie 

widzę żadnej aluzji, dlaczego Pan kieruje w moją stronę, że potrzebujemy najwięcej 

tłucznia, a byłem przeciwko temu, żeby nie było funduszu sołeckiego. Skoro wiemy 

wszyscy, że jest Pan zatrudniony w ZUKiM-ie, być może na wyższe stanowisko – 

czekamy na efekty pracy, żeby rozruszać ZUKiM. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Mi się wydaje, że 

ZUKiM zaczyna lepiej pracować. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Proszę Panią Radną Dorotę 

Misiarz. 

Radna Pani Dorota Misiarz – Wiem, że Pan Przewodniczący dużo mi dzisiaj 

udzielał głosu i czuję się odpowiedzialna za wywiązanie się dyskusji na temat placów 

zabaw, ale chciałam podkreślić, że nie miała na celu moja wypowiedź wypominania, 

że coś nie działa tak, jak należy. Chciałam usłyszeć zapewnienie od Pana Wójta,  
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że te pieniądze, które miałyby być wykorzystane w funduszu sołeckim, będą 

przeznaczane zgodnie z potrzebami i oczekiwaniami mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Odpowiadając Panu 

Mariuszowi – to nie wymaga tylko wyremontowania placu zabaw, bo tam jest 

poważniejsza inwestycja, gdzie trzeba przeprowadzić generalny remont świetlicy. 

Tylko przypomnę, że część środków mamy zagwarantowane na to. Na ostatnim 

Komitecie Monitorującym pojawił się taki pomysł, ponieważ Wola Lisowska jest 

objęta obszarem rewitalizacji i mam pomysł, ponieważ nabór będzie do końca 

sierpnia br., żeby złożyć nie tylko na budynek, ale z placem zabaw, z utwardzeniem, 

z parkingiem. Tam jest lepsze dofinansowanie – z programu rewitalizacji, ponieważ 

tam jest dofinansowanie do 90% i będzie można zrobić więcej za mniejsze pieniądze.  

 Odpowiadając Pani Radnej Annie Lipskiej, bo dzisiaj byli ci Państwo – z tym 

przepustem nie będzie problemu, natomiast, jeżeli chodzi o bobry, to mieszkańcy 

będą musieli wystąpić do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska o pozwolenie 

na rozebranie tych budowli. Ten rów jest na gruntach prywatnych, więc teoretycznie 

powinna zajmować się tym spółka woda. Istniała taka w Łucce, myślę,  

że w Chlewiskach też by mogła powstać. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Lubartów Pani Anna Lipska – Temat 

powstania spółki wodnej był już analizowany i były podjęte próby, ale nie było 

chętnych mieszkańców. Spróbujemy jeszcze raz podjąć temat powołania spółki 

wodnej. Dziękuję bardzo.         

Wójt Gminy Lubartów Pan Krzysztof Kopyść – Wracając jeszcze do placów 
zabaw, wspomnę, że jedną umowę mamy już podpisaną na edukację, ruszają 
kolejne nabory, Państwo będą musieli zaktualizować Gminny Program Rewitalizacji.  
 
Radny Pan Michał Domański – Na koniec, jeszcze taka dygresja odnośnie tłucznia. 
My, jako radni, sołtysi, zgłaszamy zapotrzebowanie na tłuczeń, że 300 000 zł jest 
przeznaczone na ten tłuczeń. Mamy zakład gospodarki komunalnej, na który 
przeznaczamy już teraz chyba 6 000 000 zł rocznie, więc dlaczego zakład się tym 
wszystkim nie zajmie? Dlaczego planowanie, wyznaczanie i wskazywaniem dróg do 
łatania my musimy się zajmować? Dlaczego zakład nie może tego przejąć? Wydaje 
mi się, to zakład kontrolą dróg musi się zająć. Dlaczego my, jako radni musimy jakieś 
mapki tworzyć? To po co mamy zakład? Jest zakład, są przeznaczane na niego 
pieniądze, to dlaczego mamy z tego nie korzystać? Taka moja dygresja. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję, ale nie podzielam 
tej dygresji, ponieważ po to mamy sołtysów, który jest w pierwszym kontakcie między 
mieszkańcami a Gminą i tu współpraca z zakładem komunalnym jest wskazana, bo 
to się przekłada na dobrze wykonaną usługę. 
 
Radny Pan Mirosław Mika – Szanowni Państwo, zostałem trochę wywołany do 
tablicy, więc odpowiadając Radnemu z Brzezin – jeśli chodzi o te mapki, kilka lat 
temu, jak skończył się fundusz sołecki, to zakład miał się zajmować tymi drogami  
i taka mapka powstała. Kilka lat temu ustaliliśmy, że zakład ma te drogi naprawiać,  
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a zakład musi współpracować z sołtysami i radymi, którzy muszą nam wskazać te 
drogi i ten kontakt jest niezbędny. Drogi są już jako tako naprawione, zwozimy dużo 
żużla. Miejscowość Nowodwór ma największą sieć dróg tłuczniowych, więc 
potrzebuje najwięcej tłucznia i mnie to trochę zdziwiło, więc ta uszczypliwość nie była 
potrzebna.             
 
Kierownik GOPS Pani Jolanta Gryzio zaprosiła radnych Rady Gminy Lubartów na 
Gminny Dzień Kobiet.    
                      
Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Dziękuję. Czy są jeszcze 

jakieś pytania? Nie widzę. 

PUNKT 25. 

Zamknięcie Sesji.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Sugier – Zamykam LIV Sesję Rady 

Gminy Lubartów. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant 

Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 
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